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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Öntünk tiszta vizet a tározóba?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Bevallom Önnek férfiasan, hogy nem szívesen lennék jelenleg az Ön helyében. A Mátrai Erőmű,
valamint  a  Viresol  körül  kialakult  válsághelyzet  nem csak nekünk,  a  környezetünket  féltőknek
okozott aggodalmat, hanem a probléma megoldásáért felelős személyeknek is okozhatott. A Mátrai
Erőmű  helyzetének  híre  az  egész  országot  sokkolta,  az  ott  dolgozók  egészségi  állapota  pedig
nyugtalanságra adott okot. Az erőmű a magyar áramellátás jelentős részét, 20%-át teszi ki, most
pedig súlyos krízisbe került. Sok kérdés merült fel, amit úgy gondolom tisztelt Miniszter Úr, hogy
mindenképpen tisztáznunk kell.

Meg tudja erősíteni, hogy a híresztelések igazak?

Megerősíti-e, hogy a Mátrai Erőműben történt rémisztő eset után csak három nappal jelentek meg
az első egységek a katasztrófavédelemtől? 

Meg tudja erősíteni, hogy előfordult olyan alkalom, amikor nem engedték be a katasztrófavédelem
munkatársait a Viresol épületébe? 

Megerősíti-e, hogy a válságtanácskozáson felmerült a közeli település, Detk evakuálása? 

Milyen kérdések merültek még fel a krízistanácskozáson? 

Megerősíti-e,  hogy  a  mérgezőanyagok  tömkelege  mellett  cián  és  foszfin  is  szabadult  fel  az
intézkedések során? 

Megerősíti, hogy a Viresolban az átmeneti leállás után, 2019.11.21-én újraindult a termelés? 

Várom érdemi válaszát!



Budapest, 2019. 11. 22.

Tisztelettel,

Stummer János

országgyűlési képviselő
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